
   Koszalin, dnia 17 listopada 2021 r.  

OA-I-1.0003.56.2021.MK 

 

Pan 

MARIUSZ NASTAROWSKI    

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 02 listopada 2021 r. 

w sprawie podjętych i planowanych inwestycji w Łabuszu od czasu poszerzenia granic administracyjnych 

Miasta Koszalina przedstawiam poniżej wykaz zrealizowanych prac.  

 

Łabusz to część  Osiedla Jamno–Łabusz, gdzie wykonano:  

a) w 2010 r.: poprawa stanu nawierzchni ul. Północnej i ul. Starowiejskiej - 499.996,00 zł, 

b) w 2011 r.: poprawa stanu nawierzchni ul. Północnej i ul. Starowiejskiej (ok. 2,7 km) - 257.766,72 zł, 

c) w 2012 r.: budowa 10 miejsc postojowych przy ul. Orlików (zadanie RO) - 43.193,11 zł, 

d) w 2013 r.: modernizacja nawierzchni dróg - ul. Jamneńskiej odcinek od nr 54 do ul. Ariadny  

(ok. 0,8 km) - 304.020,39 zł, 

e) w 2014 r.: remont nawierzchni bitumicznej ul. Jamneńskiej (ok. 1,00 km) - 571.436,24 zł, 

f) w 2015 r. - brak, 

g) w 2016 r. - brak, 

h) w 2017 r. - brak, 

i) w 2018 r.: opracowano projekt budowy drogi z płyt typu Jomb w systemie pasowym  

w ul. Kwiatowej oraz projekt budowy drogi z płyt typu Jomb w systemie pasowym  

w ul. Widokowej, 

j) w 2019 r.: 

-  budowa drogi z płyt typu Jomb w systemie pasowym w ul. Kwiatowej - 25.780,21 zł, 

-   ul. Jamneńska - budowa chodnika, 

-   ul. Kwiatowa - budowa nawierzchni z płyt drogowych typu Jomb w systemie pasowym, 

-   remont drogi z płyt drogowych pełnych w ciągu ulicy Pogodnej na odcinku  

 od ul. Jamneńskiej do ul. Wiatrów - 294.317,73 zł,  

k) w 2020 r.: ul. Widokowa - budowa drogi tymczasowej z płyt drogowych typu Jomb w systemie 

pasowym - 140.641,51 zł, 

l) w 2021 r.:  

 budowa drogi wewnętrznej o nawierzchni tymczasowej w ciągu ul. Złotej -  

349.890,87 zł, 

 ul. Wichrowa - budowa drogi tymczasowej z płyt drogowych typu Jomb w systemie 

pasowym - 198.927,49 zł. 

 

Ponadto informuję Pana Radnego, że rozpoczęte już inwestycje drogowe (w tym korzystające 

z dofinansowania zarówno z Unii Europejskiej, jak i ze środków z budżetu państwa) oraz ograniczone 

środki finansowe Miasta nie pozwalają obecnie planować przebudowy pasa drogowego ul. Północnej 

i ul. Starowiejskiej, polegającej m.in. na wykonaniu chodnika czy ścieżki rowerowej. 

 

Prezydent Miasta   

  Piotr Jedliński  

 


